
Op de hoogte blijven?
Heeft u deze tweede uitgave van Wilgen-
plein Nieuws niet persoonlijk ontvangen 
maar wilt u dat wel? Mail dan uw adres-
gegevens door naar m.speelman@alblas-
serdam.nl. Wij hechten aan duurzaamheid. 
Wilt u deze nieuwsbrief liever digitaal 
ontvangen? Geef dan uw emailadres op.

Wilgenplein Nieuws

Gemeente
        Alblasserdam

Voor u ligt de tweede uitgave van Wilgen-
plein Nieuws. Deze nieuwsbrief vertelt u 
alles wat u moet weten over de reconstruc-
tie van het Wilgenplein. 

Met alle werkgroepen is nu gesproken. 
De projectgroep waardeert het enorme 
enthousiasme waarmee groepen zijn 
geformeerd en input is geleverd. Vele goede 
ideeën en suggesties kwamen naar voren 
en de betrokkenheid bij het Wilgenplein is 
groot. De projectgroep houdt zoveel moge-
lijk rekening met de individuele wensen. 

Maandag 18 maart vond de tweede ple-
naire informatiebijeenkomst plaats over de 
reconstructie van het Wilgenplein waarin 
alle ideeën en wensen nog eens werden 
samengevat en gepresenteerd. Ook deze 
bijeenkomst was weer druk bezocht. De 
avond stond verder in het teken van uitleg 
over het verdere proces en de planning. 

Een kleine greep uit de ideeën en wensen
Er is behoefte aan bredere parkeerplaatsen. 
Ook een plek voor de huisarts of hulpdien-
sten is gewenst. Private parkeerplaatsen 
kwamen tevens ter sprake en de wens 
voor minder valide parkeerplekken bij de 
bibliotheek. Het parkeergedrag van het 
personeel van Makado is genoemd en de 
ergernis is geuit over het kort parkeren bij 
de entree van het winkelcentrum. En kan er 
geen blauwe zone komen? En hoe zit het 
met ondergronds parkeren? Behoefte is 
er ook aan een (bewaakte) fi etsenstalling. 
En maak een duidelijke fi etsroute naar het 
Wilgenplein vanaf de Van Eesterensingel. 
Een Kiss&Ride zone is geopperd en het in-
stellen van eenrichtingverkeer. En voor wat 
betreft de pleinfunctie: verbindt de biblio-
theek met de kerk en het Anker. Verbeter 
de sociale veiligheid, de bewegwijzering 
en de zichtbaarheid. Haal lelijke muurtjes 
weg en voorkom rommel door bijvoorbeeld 
rondslingerende winkelwagentjes. Plaats 

rookpalen, afvalbakken en bankjes en er 
is een groot gemis aan groen op het plein 
evenals een kiosk bijvoorbeeld. De uitstra-
ling van Makado en de reclamezuil aan de 
buitenkant kan veel beter. Iets met kunst 
en gedichten bijvoorbeeld? En tijdens de 
winterperiode mag het wel wat gezelliger. 

Vijverhof en Ieplaan
Dit keer waren ook de bewoners van de 
Vijverhof en de Ieplaan uitgenodigd. Zij 
hebben vooral veel moeite met het vracht-
verkeer dat vanaf de Blokweerweg door de 
Ieplaan rijdt. Ze stellen voor de Ieplaan zo 
in te richten dat het ontmoedigend werkt 
voor vooral vrachtverkeer om er in te rijden. 
Hoewel het na 18 maart eigenlijk niet meer 
mogelijk was om ideeën en suggesties aan 
te bieden is afgesproken dat er nog een 
extra gesprek zou plaatsvinden. In dat ge-
sprek hebben de bewoners tevens aange-
geven last te hebben van de parkeerdrukte. 
Er zijn veel verkeersbewegingen, vooral op 
zaterdag. En het personeel van Makado 
parkeert in hun wijk. Verder kwamen ook 
de fi etsenstallingen bij de bibliotheek ter 
sprake, de bewoners vinden deze slecht en 
gevaarlijk. Tot slot vroegen zij de project-
groep na te denken over een oplossing voor 
de parkeerplaatsen grenzend aan de tuinen 
van de Vijverhof. De projectgroep heeft 
toegezegd dit mee te nemen in de besluit-
vorming. 

Markt
Ook de medewerkers van de markt hebben 

na de 18e maart nog een gesprek met de 
projectgroep gehad. Op 22 april is met de 
marktmensen afgesproken dat zij in de-
zelfde opstelling op het Wilgenplein willen 
blijven, ook tijdens de werkzaamheden. Wel 
hebben ze gevraagd om meer regulering 
vanuit de gemeente. Er is behoefte aan 
afgebakende plekken, meer structuur en 
overzicht. De gemeente gaat daarom be-
kijken of de marktmeester meer bevoegd-
heden kan krijgen. Het is prettig dat het 
traject met de ambivalente handel goed is 
afgerond omdat de projectgroep daardoor 
nu al verder kan met de voorbereidingen 
voor nieuwe stroomvoorzieningen. 
 
Proces en planning
Hoe gaan we nu verder? Op 17 juni vindt 
de derde plenaire informatiebijeenkomst 
plaats. Bedrijven en omwonenden ont-
vangen hiervoor een aparte uitnodiging. 
Tijdens deze bijeenkomst wordt het voor-
lopige ontwerp (VO) van het vernieuwde 
Wilgenplein getoond. Een eerste blauwdruk 
als het ware. Dit VO wordt daarna nog 
uitgebreid besproken met de gehandi-
capten Adviesraad Alblasserdam en met 
de Koninklijke Visio. Daarna moet van dit 
voorlopige ontwerp een defi nitief ont-
werp (DO) gemaakt worden. Dat kan pas 
als de interne vakspecialisten, het College 
van burgemeester en wethouders en de 
gemeenteraad het gezien en goedgekeurd 
hebben. Naar alle waarschijnlijkheid star-
ten de werkzaamheden dan in het voorjaar 
van 2014.
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Bij de reconstructie van het Wilgenplein 
probeert de projectgroep zoveel mogelijk 
rekening te houden met ieders wensen. 
Een aantal belangrijke groepen mogen 
daarbij niet vergeten worden. Lichamelijk 
en visueel gehandicapten bijvoorbeeld 
hebben er alle belang bij dat tijdens de 
reconstructie rekening met hen wordt 
gehouden. Martha Klok is voorzitter van de 
Gehandicapten Advies Raad Alblasserdam. 
Deze raad bestaat al bijna 14 jaar en komt 
op voor mensen met een functie beperking 
in Alblasserdam. De raad geeft gevraagd 
en ongevraagd advies aan de gemeente bij 
bijvoorbeeld (nieuw)bouwprojecten, be-
strating en wegenrenovaties en signaleert 
zaken die verbetering behoeven. “Hoewel 
de winkels op het Wilgenplein op dit mo-
ment redelijk toegankelijk zijn voor mensen 
met een lichamelijke beperking zijn we 
erg blij met de reconstructie. We hopen in 
de eerste plaats op meer parkeerplaatsen 
voor gehandicapten. Ook moet de opgang 
bij het Anker beter en zou het verboden 
moeten worden om fi etsen voor de winkels 
te plaatsen. Een aparte fi etsenstalling is 

naar onze mening een goede oplossing. Een 
trapleuning bij de trap werkt veiligheid in 
de hand en naast de draaideur zou eigenlijk 
een automatische deur moeten komen met 
een knop voor rolstoelgebruikers, scootmo-
bielers en mensen met kinderwagens. 

Speciale tegels en braille aanwijzingen 
voor blinden en slechtzienden hebben we 
ook geopperd. En bewegwijzering, ook heel 
handig: waar vind ik wat. Verder dachten 
wij aan een praathuis voor jong en oud 
en een speelplek voor kinderen. Uiteraard 
hebben wij al onze wensen en suggesties 
richting de projectgroep kenbaar gemaakt. 
Ik ben ook erg positief over het contact met 
de gemeente. Ze staan open voor ideeën, 
je kan er altijd terecht en je kan gewoon 
even langskomen. Hoe het nu staat met het 
verloop van het proces ben ik even kwijt, 
het is inmiddels alweer een tijdje geleden 
sinds het laatste contact. Ik hoop van harte 
dat de projectgroep gaat voor het behalen 
van een certifi caat zodat minder validen 
kunnen zeggen dat ze op het Wilgenplein 
geen enkele hinder meer ondervinden.”

De projectgroep heeft ook contact gelegd 
met de Koninklijke Visio, een expertisecen-
trum voor slechtziende en blinde mensen. 
Bij Visio kan iedereen terecht met vragen 
over slechtziend of blind zijn. Visio biedt 
informatie en advies, maar ook verschil-

lende vormen van onderzoek, begeleiding, 
revalidatie, onderwijs en wonen. 

Janneke van der Ent is manager Visio Zicht 
op Toegankelijkheid. Deze dienst geeft in-
formatie en advies aan gemeenten, instel-

lingen en bedrijven over de inrichting van 
de binnen- en buitenruimte. “We richten 
ons in eerste instantie op de toegankelijk-
heid voor mensen met een visuele beper-
king, maar we zoeken ook aansluiting bij de 
behoeften van mensen met andere beper-
kingen. Het aanleggen van blindegeleidelij-
nen is bijvoorbeeld een prima hulpmiddel 
bij navigatie maar bevordert ook het veilig 
oversteken. Deze lijnen liggen als het ware 
op de weg en creëren een traject zodat men 
via een vaste route de weg kan vinden. We 
zijn blij dat we al in zo’n vroeg stadium 
bij de reconstructie van het Wilgenplein 
betrokken zijn want soms is het zelfs zo 
dat als reeds in de ontwerpfase rekening 
gehouden wordt met een aantal zaken, het 
hulpmiddel zelf niet eens meer nodig is.”

“Slechtziendheid kent ook vele variaties. 
Een verbetering voor de een kan een ver-
slechtering voor de ander betekenen. De 
behoeften van slechtziende en blinde men-
sen zijn heel verschillend. Ons advies is er 
altijd op gericht dat verbetering voor zoveel 
mogelijk mensen wordt bereikt. Daarbij 
rekening houdend met de signalen die we 
van de huidige gebruikers ontvangen.” 


